
 

 

 

 

 

Obec Kamenná Poruba 
Obecný úrad Kamenná Poruba č.207, 093 03 Vranov nad Topľou, IČO: 00332461, DIČ: 2020630106 

 

ZÁPISNICA 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Obci Kamenná Poruba konaného dňa 26.04.2023 

Začiatok zasadnutia: 16:30 hod 

Starosta obce:  Mgr. Miroslav Janoško 

 

Prítomní:        Neprítomní:   

Baranský Dušan,                  Mgr. Hajník Martin        . 

Bindas Miroslav,                      Ďuďa Martin 

Hricová Oľga,                     

Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, 

Lukačin Ján, 

Sabol Peter,  

.                                        

Hostia:  

Orenič Miroslav 

 

 

  

Návrh programu: 

1. Privítanie a otvorenie zasadnutia,  

2. Schválenie programu zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

3. Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva, 

4. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 37/2023 k nákupu potravín podľa vekových 

kategórií stravníkov s účinnosťou od 01.05.2023- Finančné pásmo 2 

5. Predloženie odborného stanoviska hlavného kontrolóra obce k zadlženosti obce Kamenná 

Poruba , 

6. Informácia o podaných žiadostiach o granty, 

7. Informácia o technickom stave Domu smútku, 

8. Prejednanie žiadostí a podnetov 

9. Diskusia, 

10. Záver. 

 

 



K bodu 1. Privítanie, otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kamennej Porube otvoril a viedol starosta obce p. 

Mgr. Janoško Miroslav. V úvode privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných a skonštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov OZ je prítomných 7, tzn., že 

Obecné zastupiteľstvo je v zmysle § 12 ods. 7 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov uznášania schopné. 

 

 

 

K bodu 2. Schválenie programu zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predniesol návrh programu zasadnutia, určil 

zapisovateľa zápisnice  Dominiku Bartkovú Guregovú a overovateľov zápisnice : Petra 

Sabola a Dušana Baranského. 

 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Hricová Oľga, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Program zasadnutia, schvaľuje zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice.  

 

 

 

K bodu 3. Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predniesol poslancom obecného zastupiteľstva plnenie 

uznesení. 

1.Uznesenie č. 36/2023 / Spolupráca s neziskovou organizáciou DOM.ov.  

Dňa 20.04.2023 bola podpísaná Zmluva o spolupráci s n.o. DOM.ov, kde boli zo zmluvy 

vyňaté body navrhované poslancami OZ a advokátom obce. 

2. Uznesenie č. 37/2023 / Úprava rozpočtu - splnené. 

3. Uznesenie č.38/2023 / Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 35/2023 k zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ - splnené. 

4. Uznesenie č.39/2023 / Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 36/2023 k prevádzkovému 

poriadku multifunkčného ihriska v obci Kamenná Poruba-  splnené. 

5. Uznesenie č.42/2023 / Preplatenie vypracovaných dokumentácií elektrifikácie v rómskej 

osade. Dňa 29.03.2023 uskutočnilo stretnutie v spol. ELPROKAN za účasti poslancov 

Dušana Baranského a Miroslava Bindasa, za VSD Ing. Bodnár a za spol. ELPROKAN Ing. 

Kandala. Potvrdili nám skutočnosť, že po úhrade faktúr dôjde k podpisu zmluvy medzi obcou 



a VSD a následne k realizácii projektu. Taktiež nás upozornili, že pred realizáciou musí obec 

ešte zaplatiť pripojovacie poplatky k týmto dvom projektový dokumentáciám, a to nasledovne: 

1. pri projekte 6BD je jeden pripojovací poplatok vo výške 1367,00 €, 

2. pri projekte 17RD – za každý RD, tzn. 17x213,50€ /pripoj. poplatok/ = 3629,50€,  táto 

suma by sa vybrala od budúcich majiteľov daných pozemkov. 

Dňa 19.04.2023 boli faktúry uhradené.   

 

6. Uznesenie č.43/2023 / Schválenie aktualizácie zmien a doplnkov územného plánu obce 

Kamenná Poruba. 

Dňa 29.03.2023 na stretnutí vo firme Slovak Medical, Ing. arch. Kužma došlo k doplneniu 

územného plánu, vyznačili sa všetky možné lokality na výstavby rodinných domov, 

občianskeho a technického vybavenia, hospodárskych budov. Firma po tomto zakreslení 

vypracuje návrh územného plánu a následne vybraný obstarávateľ /boli oslovení 2 

obstarávatelia na zaslanie cenovej ponuky/ bude obstarávať zmeny a doplnky ÚPN.  

7. Uznesenie č.44/2023 / Schválenie termínu a programu obecných akcií Stavanie mája a 

Rybacích hodov spojených so stretnutím s družobnou obcou Kamenná Poruba Žilina - 

splnené.   

8. Uznesenie č.45/2023 / Schválenie zámeru vybudovania hospodárskej budovy Farmy BB so 

záverom, že vybudovanie hosp. budovy nie je v rozpore s ÚPN - splnené. 

9. Uznesenie č.46/2023 / Poverenie starostu obce na výber stavebnej firmy na opravu 

interiéru a strechy Domu smútku. 

Dňa 5.4.2023 a 13.4.2023 bola vykonaná Lukášom Komenským obhliadka strechy Domu 

smútku. Pod plechovou krytinou sa nenachádza žiadna fólia, plech šrubovaný niekde do lát a 

na niektorých miestach aj mimo lát. Priložená fotodokumentácia. Pred opravou interiéru je 

potrebné vykonať v prvom rade opravu strechy.   

10. Uznesenie č.47/2023 / Vykonanie revízií, vybudovane bleskozvodu na samostatne stojacej 

budove ZŠ a nainštalovanie bezpečnostných zariadení na OcÚ, ZŠ a MŠ. 

Vykonaná revízia elektriky v ZŠ, MŠ a Dome smútku. Namontovanie bleskozvodu na 

samostatne stojacej budove ZŠ, revízie bleskozvodu vykonané na ZŠ a Dome smútku. 

Potrebné namontovať bleskozvod na MŠ + revíziu, vykonať revíziu elektriky na OcÚ. 

Zabezpečovacie zariadenie namontované na ZŠ, MŠ a OcÚ v štádiu riešenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie o plnení uznesení. 

 

 

K bodu 4. Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 37/2023 k nákupu potravín 

podľa vekových kategórií stravníkov s účinnosťou od 01.05.2023- Finančné pásmo 2 

Starosta obce predniesol Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce k nákupu potravín 

podľa vekových kategórií stravníkov. Všetci poslanci jednohlasne schválili návrh 

s účinnosťou od 01.05.2023 



 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Hricová Oľga, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné neriadenie obce č. 37/2023 k nákupu 

potravín podľa vekových kategórií stravníkov s účinnosťou od 01.05.2023- Finančné pásmo 2. 

 

 

K bodu 5. Predloženie odborného stanoviska hlavného kontrolóra obce k zadlženosti obce 

Kamenná Poruba 

Starosta obce Kamenná Poruba Mgr. Miroslav Janoško ospravedlnil hlavného kontrolóra 

z neúčasti na obecnom zastupiteľstve z dôvodu cesty do zahraničia. Starosta obce informoval 

obecné zastupiteľstvo, že hlavný kontrolór Radoslav Ščuka bol v práci na Obecnom úrade 

v piatok 21.04.2023, vypýtal si podklady od ekonómky obce p. Moniky Bartkovej, potrebné k 

vypracovaniu odborného stanoviska hlavného kontrolóra k zadĺženosti obce Kamenná 

Poruba. Sľúbil, že stanovisko cez víkend pripraví a pošle ho starostovi obce, aby mohlo byť 

predložené na obecnom zasadnutí. Aj napriek niekoľkým telefonátom a urgenciám stanovisko 

nepripravil a neposlal. Taktiež si kontrolór obce svojim podpisom prevzal určenie pracovného 

času starostom, v ktorom určuje hlavnému kontrolórovi Radoslavovi Ščukovi svoj 3-dňový 

mesačný uväzok odpacovať tak, že 2 dni v mesiaci odpracuje osobne na obecnom úrade a 1 

deň odpracuje prácou na doma.  

Podľa p. Vaľovčinovej Adriany mal dosť času na doručenie odborného stanoviska. Iba raz bol 

na obecnom zastupiteľstve, a vôbec si neplní svoje pracovné povinnosti. Obec potrebuje 

hlavného kontrolóra, ktorý bude zodpovedný a poslanci OZ chcú iba to, o čom majú byť 

informovaní. Všetci poslanci obecného zastupiteľstva sa zhodli, že takého nezodpovedného 

kontrolóra obec nepotrebuje.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie ohľ plnenia si povinností hlavného 

kontrolóra obce Radoslava Ščuku. 

 

K bodu 6.  Informácia o podaných žiadostiach o granty 

Starosta Mgr. Miroslav Janoško informoval poslancov obecného zastupiteľstva o podaných 

žiadostiach o granty.  

Ako prvú uviedol o 3 podaných projektoch z grantu COOP JEDNOTA. Dve žiadosti 

vypracovala riaditeľka MŠ p. Makó Gerová o detské ihrisko a druhé ihrisko so strojmi na 

cvičenie. Ďalšiu žiadosť napísal starosta obce na opravu autobusových zastávok v obci 

Kamenná Poruba. Postup je taký, že v priebehu mesiaca máj COOP JEDNOTA vyberie určité 

obce, a ľudia v predajniach budú následne hlasovať o jeden z troch projektov, ktorý bude mať 

najviac žetónov vyhrá. Ďalej starosta obce informoval poslancov o žiadosti na Prešovský 



samosprávny kraj o poskytnutí dotácie na kultúrne podujatie, ktorý vypracoval Mgr. Martin 

Hajník, ale zatiaľ nie je žiadna odpoveď zo strany PSK.   

Ďalej starosta obce informuje OZ o schválenej dotácií na migrantov z Ukrajiny, ktorí boli 

ubytovaní v obci Kamenná Poruba. Dotácia je vo výške 13000,00€. Ďalej starosta obce 

upovedomil poslancov OZ o škodovej udalosti, pri ktorej bol poškodení a odtrhnutý štablón zo 

strechy na Kultúrnom dome. Poisťovňa preskúmala škodovú udalosť, ktorú zamietla z dôvodu, 

že po preskúmaní zo SHMÚ nešlo o víchricu ale o búrlivý vietor a preto je zamietnutá 

škodová udalosť. Poslanci sa zhodli, že by bolo potrebné prehodnotiť poistky, ktoré má obec 

uzavreté. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie podané žiadosti o granty. 

 

 

K bodu 7. Informácia o technickom stave Domu smútku 

Starosta obce Kamenná Poruba Mgr. Miroslav Janoško informoval poslancov obecného 

zastupiteľstva o technickom stave Domu smútku. Dňa 13.04.2023 sa stretol s p. Komenským 

ohľadom strechy Domu smútku, ktorý skonštatoval, že pod strechou nie je žiadna fólia. 

Starosta obce navrhuje, aby sa opravila najprv strecha a potom sa riešil interiér Domu 

smútku. Starosta obce oslovil firmu na vypracovanie cenovej ponuky na kompresor, ktorý je 

funkčný iba na 20-25%. Majiteľ firmy neodporúča kompresor dať vonku, ale mohol by ísť do 

vedľajšej miestnosti alebo dať vyklápaciu vetračku. P. Bindas Miroslav navrhuje, aby sa dali 

vypracovať cenové ponuky na novú strechu v prípade, že sa nebude dať opraviť stará strecha. 

Starosta navrhol osloviť viac firiem na cenové ponuky na kompresory.  

 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Hricová Oľga, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter, Ďuďa 

Martin 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer opravy Domu smútku a poveruje starostu s výberom 

firiem na opravu Domu smútku.  

 

 

 

K bodu 8. Prejednanie žiadosti a podnetov 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško predniesol poslancom obecného zastupiteľstva žiadosti 

a podnety, ktoré boli adresované na Obecný úrad.  

Ako prvú predniesol žiadosť od riaditeľky Materskej školy, ktorá žiada o úpravu školského 

dvora, úpravu priestoru pri betónovom plote a zakúpenie nového piesku pre deti. Všetci 

poslanci obecného zastupiteľstva sa zhodli, že priestor, ktorý je v okolí materskej školy je 

nevyhovujúci pre deti, terén je nerovný, treba ho nejakým spôsobom upraviť bagrom na väčší 



sklon, nakoľko je tam dosť veľký priestor. P. Lukačin Ján navrhuje zaviesť a opraviť okolie 

betónového plota, nakoľko ten plot nie je stabilný a padá.  

 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Hricová Oľga, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu školského dvora pri Materskej škole Kamenná 

Poruba.  

 

 

Ďalej starosta obce predložil žiadosť o odkúpenie obecného pozemku od občana D.Š. Jednalo 

by sa o parcelu E 94/3 vo výmere 403 m² a parcelu E 608/3 vo výmere 126 m².  

p. Lukačin Ján argumentuje odpredaj obecného pozemku tým, či v budúcnosti nebude obci 

chýbať tento pozemok. P. Baranský Dušan navrhuje, aby poslanci išli osobne pozrieť. 

Poslanec Hurný Peter navrhuje aby sa na niektorom z obecných pozemkov postavila hasičská 

zbrojnica, oplotila a mohli tam parkovať obecné autá a traktor, namontovali by sa kamery.  

 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Hricová Oľga, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o odkúpenie obecného pozemku. 

 

 

Ďalšia žiadosť, ktorú predložil starosta obce, bola žiadosť o odkúpenie pozemku par. č. 413/1 

o výmere 882 m² k.ú.  Kamenná Poruba od G.B.  

Keďže sa žiadosť týka syna poslanca obecného zastupiteľstva, tak starosta obce dal preveriť 

právnikovi odpredaj obecného pozemku. Predaj pozemku je možný iba verejným predajom, 

resp. verejnou súťažou. P. Baranský Dušan sa tiež informoval u svojho právnika, ktorý tiež 

povedal že odpredaj je možný len cez verejnú súťaž.  

 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Hricová Oľga, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Ďuďa Martin 

 



Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o odkúpenie obecného pozemku.  

 

 

K bodu 9. Diskusia 

 

Starosta obce informoval poslancov o uskutočnenom stretnutí povodia Bodrogu a Hornádu. 

Je potrebné vyčistiť obecný potok od naplaveného bahna. Starosta oslovil p. Bindasa 

Miroslava, nakoľko tam je jediný prístup k potoku. Potom je potrebné vyčistiť potok aj okolo 

domu p. Šefčikovej a Olexovej. P. Vaľovčinová Adriana upozornila na potok pri ihrisku, pri 

ktorom je tiež veľa naplaveného odpadu, plastov. Je potrebná brigáda. 

Starosta vie o probléme a bude sa snažiť aby odpad upratal. P. Hurný Peter upozornil, že 

okolo cintorína zastaví auto z Cabova a vyhodí odpad, na čo už bol aj upozornený dotyčný 

pán. A bola by potrebná brigáda aj okolo ihriska pri parkovisku. Ďalej informoval, že bol 

v rómskej osade a je tam neskutočný bordel, za rómskou osadou sú skládky, vyhodené časti 

z auta, ktoré nevezmú do zberu. Navrhuje, aby sa išli prejsť k rómskej osade a hneď pozreli aj 

nové byty, ktoré sa stavajú. Starosta informoval, že v piatok (28.4.2023) je kontrolný deň na 

stavbe pri nových bytoch.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o stretnutí. 

 

Ďalej sa p. Sabol Peter pýta kde je strážna služba? Vôbec ju nevidno, deti zo základnej školy 

idú sami domov. Starosta odpovedal, že čerpajú dovolenky nakoľko projekt končí 30.04.2023  

P. Bindas Miroslav upozornil, že je potrebné zakúpenie tretieho mikrofónu do Domu smútku, 

lebo dva sú málo a môže sa stať, že jeden bude nefunkčný a zostane len jeden. Všetci sa 

jednohlasne zhodli na zakúpení tretieho mikrofónu.  

Starosta obce informoval poslancov OZ o vykonanej brigáde na cintoríne, ktorá sa 

uskutočnila s cieľom ostrihať tujové a smrekové živé ploty a poďakoval poslancom Dušanovi 

Baranskému a Petrovi Hurnému, ktorí sa brigády zúčastnili.   

 

 

Ďalej starosta obce informoval o previerke z Okresnej prokuratúry, ktorá sa týkala odpredaja 

obecného majetku. Bola to náhodná previerka, prokurátora, ktorá bola aj v iných obciach. 

Okresnej prokuratúre boli poskytnuté overené fotokópie spisov, zámeru a zápisníc z obecných 

zastupiteľstiev. Nakoľko kupujúci boli príbuzní bývalého starostu p. Gaďa Zdenka, neboli 

dodržané zákonné náležitosti na takýto odpredaj, neboli dodržané lehoty zverejnenia 

obecného zastupiteľstva a nebol samostatný bod o odpredaji na obecnom zastupiteľstve. 

Starosta vysvetlil, že ide o pozemky, ktoré boli odpredané do osobného vlastníctva synovi 

a synovcovi starostu obce. Tieto pozemky boli na predaj kvôli projektu DOM.ov a sú aj 

zaplatené. P. Sabol Peter zareagoval, že ako sa to mohlo stať, keď minule boli pracovníci 

z neziskovej organizácii DOM.ov a vraveli, že sa o všetko starali a nie je to teraz správne, ako 

je to možné? 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o previerke z Okresnej prokuratúry. 

 



Poslanci obecného zastupiteľstva sa pýtali starostu obce na projekt Výstavba cestnej 

komunikácie a chodníka pre peších v Kamennej Porube. Starosta ich upovedomil o začatí 

výstavby a hneď aj o prerušení prác, nakoľko z dokumentácie sa zistilo, že obec disponuje iba 

záporným stanoviskom z SPP, a.s. Na vybavení kladného stanoviska sa pracuje.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadom projektu. 

 

Starosta obce predložil poslancom  obecného zastupiteľstva cenovú ponuku na vypracovanie  

novej obecnej webovej stránky za poplatok 36€/mesačne a prenesie údaje zo starej stránky za 

poplatok 100€. Poslanci prejednali túto cenovú ponuku a súhlasia s vypracovaním novej 

webovej stránky. 

 

Hlasovanie: 

Za 7 Baranský Dušan, Bindas Miroslav, Hricová Oľga, Hurný Peter, 

Mgr. Vaľovčinová Adriana, Lukačin Ján, Sabol Peter 

Proti 0  

Zdržalo sa 0  

Neprítomní 2 Mgr. Hajník Martin, Ďuďa Martin 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie  novej obecnej webovej stránky . 

 

Starosta obce oboznámil poslancov, že sa rozprával s p. Artimom ohľadom podielu pozemku, 

ktorý vlastní na futbalovom ihrisku. Že je ochotný vymeniť svoj podiel na ihrisku za terajší 

Tkáčov dvor a je ochotný počkať 1-2 roky aby tam obec mala svoje stroje a autá. Starosta 

chce ešte osloviť r. Tkáča Jána a Pavla ohľadom odpredaja ich časti pozemku. Všetci 

poslanci sa zhodli na tom, že je dôležitá cena, akú budú chcieť za ihrisko. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadom ihriska. 

 

P. Sabol Peter poukázal na skladisko za vrchnou bránou na cintoríne, či tam nie je možné 

urobiť ďalšie parkovisko smerom od obce Davidov.  

 

Poslankyňa Vaľovčinová Adriana sa pýtala, ako je to s ubytovaním pre hostí z družobnej obce 

Kamenná Poruba? Či už je určený presný program ich návštevy. Starosta obce odpovedal, že 

hudobná skupina je rezervovaná,  o dotácii na kultúrne podujatie z PSK nemá žiadnu 

odpoveď a rozprával so starostom obce Kamenná Poruba okr. Žilina, ktorý mu nevedel 

povedať presný počet záujemcov z ich dediny.  

 

 

 

 

 

 

 



K bodu 10. Záver 

 

Starosta obce Mgr. Miroslav Janoško poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva vyhlásil za ukončené.  

 

Ukončenie zasadnutia:    18:40  hod 

Zapísal: Bc. Dominika Bartková Guregová 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Sabol Peter                               ........................................... 

 

Baranský Dušan               ........................................... 

 

 

 

 

 

V Kamennej Porube, dňa 26.04.2023 

 

                               Mgr. Miroslav Janoško 

                            starosta obce 


